
Inspraak de heer J. Hermans, voorzitter VV Wervershoof, Commissie samenleving 17 maart 2016 

 

Aan de leden van de commissie samenleving en wethouder Joset Fit. 

Reactie op de Bespreeknotitie van 16 februari. 

Onderwerp Facilitering voetbalverenigingen in onderhoud sportvelden. 

Een bestuur van een voetbalclub die moet tegenwoordig van alle markten thuis zijn. 

Zoals, HORECA het drank misbruik streng controleren, OPVOEDKUNDE was vorige week bij een 

meeting van de KNVB en Halt  resultaat calamiteitencommissie oprichten, Half jaar geleden een 

meeting van de KNVB over belasting zaken die zijn niet eenvoudig, vanavond zijn we Hovenier.   

Wij hebben offerte op gevraagd voor het maaien en onderhoud van de drie natuurgrasvelden en één 

kunstgrasveld.  VVW wil bepaalde werkzaamheden liever niet door vrijwilligers laten uitvoeren, ivm 

allerlei regels van de arbeidsinspectie,  om onkruid te spuiten dien je een licentie te hebben, bij het 

klepelen van de dijkjes moet men beschermende kleding  dragen, besturen van een trekker dient 

men een opleiding te volgen, tevens vinden wij de continuïteit erg belangrijk. Wat betreft het veld 

onderhoud heeft aanbesteden onze voorkeur,  wij willen eventueel graag gebruik maken van de 

now-how van de Gemeente. 

In het bestaande huurcontract van de Gemeente en Stichting Beheer Sportpark de Westrand is een 

lijst bijgevoegd, wat doet de Gemeente, wat doen de Clubs. De Gemeente is o.a. verantwoordelijk 

voor,  Vervangen van lichtmasten, Doelen, Ballenvangers en Vangnetten, Onderhoud, Pomp regen 

installatie, Afrastering,  Poorten, Sluitwerkpoorten en Bestrating. Tevens vergoed de Gemeente de 

beheerskosten van de Stichting en het onderhoud van de Poortwachter (ter voorkoming van 

legionella).   

Wanneer de boven vernoemde punten in z’n geheel voor rekening van VVW/ Stichting komen is de 

vergoeding van €22.000,00 die VVW zal ontvangen, lang niet toe reikend. 

De harmonisatie heeft zich voor vv.VVW al een paar jaar geleden ingezet. Jeugdsubsidie is van 

€11.500,00 naar €7.500,00 verlaagd en gaat volgend seizoen naar €5.700,00. Door de verhuizing van 

het oude naar het nieuwe complex is de OZB met 70% verhoogd.  

Vandaag was in het nieuws dat men in Den-Haag meer geld wil uitgeven aan sportclubs, want waar 

meer er gesport wordt is minder criminaliteit en dat ook van toepassing in onze gemeente  

Bij vv.VVW willen we best een bijdrage leveren aan een bezuiniging maar meer geleidelijk en niet in 

één keer zo’n grote stap. 

Vriendelijke groet 

Jaac Hermans 

Voorzitter vv.VVW   

  

         

      


